

## Dear Masters Athletes and Officials,

尊敬的各位大師級運動員及幹事：

We are thrilled to remind you that only **one month remains** to complete your **initial registration** for the **2nd Asian Masters Weightlifting Championships**, taking place in **Islamabad, Pakistan**, from **February 6–12, 2026**. This prestigious event will be held alongside the **Masters World Grand Prix**, making it a landmark moment for Masters weightlifting in Asia.

我們非常高興地提醒您，距離**第二屆亞洲大師級舉重錦標賽**的初步註冊截止日期僅剩一個月。該賽事將於**2026年2月6日至12日**在**巴基斯坦伊斯蘭堡**舉行。這項盛事將與大師級世界舉重大獎賽同期舉辦，必將成為亞洲大師級舉重運動發展史上的里程碑事件。

✓ **Initial Registration Deadline:** November 25

✓ 初步報名截止日期：**11月25日**

✓ **Entry Total & Bodyweight Finalization:** – February 1

✓ **參賽總成績及體重最終確定日期：**2月1日

✓ **Visa Support:** Coordinated by Pakistan's Ministry of Foreign Affairs for all international participants

✓ 簽證支援：由巴基斯坦外交部為所有國際參賽者協調安排簽證事宜

This two-month window between registration and competition is designed to support your **visa application process**. Thanks to special arrangements with the **Pakistan Masters Weightlifting Association**, visa issuance has been **streamlined and facilitated** for all countries.

• 從報名到**比賽的兩個月寬限期**旨在幫助您完成簽證申請。由於與巴基斯坦大師舉重協會的特別安排，所有國家的簽證簽發流程都已簡化和便利。

### **Why You Shouldn't Miss This Event:**

- A world-class competition in a stunning city

在迷人的城市舉辦的世界級賽事

- Warm hospitality and exceptional organization

熱情周到的服務和卓越的組織

- A chance to compete alongside top Masters athletes from across the globe

- 與來自世界各地的頂尖大師級運動員同場競技的機會

- An unforgettable experience in the heart of Islamabad
- 在伊斯蘭堡市中心留下難忘的回憶

 **Calling All International Category 1 & 2 Referees:** We also invite qualified referees to register and support the judging panel for this event. Once registered via the link below, our team will contact you directly.

 誠摯邀請所有國際一級和二級裁判：我們誠摯邀請符合資格的裁判註冊並加入本次賽事的裁判團隊。請透過下方連結註冊，我們的團隊將直接與您聯繫。

 **Premium Yet Affordable Accommodation: The Islamabad Hotel (Melody Market area)** offers comfort and convenience tailored for athletes:

- **Single Room:** \$150/night | **Double Room:** \$75/night (per person)

 優質且價格合理的住宿：伊斯蘭堡飯店（Melody Market 附近）為運動員提供舒適便捷的住宿：

- 單人房：150 美元/晚 | 雙人房：75 美元/晚（每人）
- **Included Services:**
  - Airport transfer (with prior flight info)
  - Daily transport to/from Sports Complex
  - Welcome drink, buffet breakfast & dinner
  - Wi-Fi, gym access, in-room amenities (safe, iron, water)
- 包含服務：
  - 機場接送（需提前提供航班資訊）
  - 每日往返體育中心的交通
  - 迎賓飲料、自助早餐和晚餐
  - 無線網路、健身房使用權、客房內設施（保險箱、熨斗、飲用水）

### **Registration & Contact Details:**

 註冊及聯絡方式：

Email: [Amw2025ii@gmail.com](mailto:Amw2025ii@gmail.com)

WhatsApp: +98 930 929 3394

Website: [www.asianmasters.net](http://www.asianmasters.net)

**Payment Info:** Account No: 11956138188

Bank Name: *TD Canada Trust*

Branch Address: *457 Front Street East, Toronto, ON, Canada, M5A 0J2*

Customer Name: *HASSAN GOLESTANEH*

SWIFT/BIC: *TDOMCATTOR*

We look forward to welcoming you to Islamabad for a celebration of strength, unity, and Masters excellence. **Register today and be part of history!**

Warm regards, **Asian Masters Weightlifting Organizing Committee**

Regards,

**Ms. Maryam Sabzali**

**AMW Intl. Affairs**

我們期待在伊斯蘭堡與您相聚，共同慶祝力量、團結和大師級的卓越成就。立即註冊，成為歷史的一部分！

致以誠摯的問候，亞洲大師舉重錦標賽組委會

此致，

Maryam Sabzali 女士

AMW 國際事務部